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Vragen voor het vragenhalfuur raad 24 maart 2015 
 
 
          Voorzitter, 

 
Bij het station hebben we blindengeleide paden aangelegd. Met een blindenschool 

in de buurt is dit een noodzakelijke voorziening waar de visueel gehandicapte 

medemens goed gebruik van maakt. 

Nou bereiken ons regelmatig klachten over de aanwezigheid van geparkeerde scooters, 

brommers en fietsen op de blindenstrook waardoor deze strook niet alleen zijn functionaliteit 

verliest, maar ook een gevaar vormt voor de gebruiker. Blinden moeten kunnen vertrouwen op 

een vrije doorgang op deze voorziening. Nu kunnen zij zich bezeren aan de obstakels.  

Het opruimen van de wees- of zwerffietsen is alvast een mooi begin, maar daarmee is dit 

probleem niet in de kiem gesmoord. 

Wat kunnen we als gemeente nog meer doen aan deze ongewenste situatie. 

 
Namens de fractie HOP, 
 
John Does 
 
 
 


